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SPORTRAAD 
 

 
Zitting van 3 juni 2024 

Aanwezig: 
Carine Croon lid Happy Spirit 
Martine Verheye lid Happy Spirit 
Juul Beullens lid Joggingclub Icarus 
Stefaan Dewinter lid BHS United 
Leo Crab lid Wandelclub Tornado 
Herman De Coster lid Hebobad 
Carine Maes lid Gold Star 
Pierre Methot lid Judo Jigoro 
Tamara Vranckx lid Vrienden van Mich 
Katrien Thyssen lid Yoga Boortmeerbeek 
Francine Bols lid Vlas Boortmeerbeek 
Geoffrey Dumoulin lid Kyon 
Frieda Van den Heuvel lid De Werveling 
David Pinsart lid DC time out 
Rudi lid DC time out 
Ann Sleyp schepen van sport 
Griet Janssens secretaris administratie 
 
Verontschuldigd: Willy Valenberghs, Jo Verstraeten, Nelly Verhoeven, Pieter Pauwels, Theo 
Bonnarens, Paul Selleslagh, Willy Vandenbrande. 
 
 

1. VERSLAG SPORTRAAD 11 MAART 2024 
 
 
 

2. BOORTMEERBEEK FEEST 
 
Een werkgroep werd opgericht om het evenement nieuw leven in te blazen! 

 
1. Plaats: 
 

2023: 

• parking sporthal.  

• Allemaal in dezelfde tentjes naast elkaar. 

• De afstand tot de sporthal zelf was te groot. 

• Podium staat op de busparking, niet zo zichtbaar van op het begin van de parking, moet dit zo 
groot zijn? 

De originele bedoeling, de opstart van Boortmeerbeek Feest was om de kans aan de verenigingen te 
geven om zich te profileren aan de bewoners, om nieuwe leden aan te trekken.  

Vb. Gold Star die doen elk jaar een initiatie en zo krijgen ze wel nieuwe leden.  

2. Nieuw Concept 
Standjes in de sporthal en daarbuiten. 

Eventueel wel rond het terras van Time Out Sportsbar enkele tentjes zetten, ook podium. 
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• Zo is er ook plaats op de parking om auto’s te parkeren.  

• Werken met een stempelkaart, maar wel stempels waarbij ze iets moeten doen bij de standen 
van de verenigingen vb. een vraag oplossen, een tuimeling maken, enz.  

• De verenigingen moeten zelf met ideeën komen, maar ze moeten een beetje afwijken van het 
idee om gewoon winst daar te maken, het gaat over bekendmaking van de vereniging zelf.  

• Moet er eten zijn vanuit de verenigingen? In het verleden werd er strenger op toegezien dat 
de verenigingen niet met hetzelfde artikel kwestie van eten stonden. Op het cbs zal beslist 
worden of er al dan niet eten moet toegelaten worden. (Ann) 

• De vraag aan de verenigingen of ze ook komen staan, moet nu in de volgende dagen gesteld 
worden.  

• Liefst geen standen met poli 

• S’avonds optreden, maar niet te laat. Kinderdisco van 16 uur tot 18 uur, dan een optreden.  

• Francine wilt zich inzetten om kubbe te organiseren. 

• Aan Dageraad Zal gevraagd worden om de petanque te organiseren. 

Springkastelen= ok 

Dries(griet) ok 

Grime (Carine en caRINA vragen) 

Eventueel straattheater 

 

3. Communicatie 
 

• Gebeurt soms te laat, moet vroeger gebeuren.  

• Nieuw concept, deels binnen/deels buiten. 

• 1 september 2024 van 14.00 uur tot 17.00 uur.  

• In de flash een betere timing proberen te communiceren van Boortmeerbeek Feest. 

 

4. Toekomst 
 

Eventueel combineren met jaarmarkt/kermis of Boortmeerbeek Zingt. Maar dit zal met de nieuwe 
legislatuur af te spreken zijn. 

 

5. Ideeën 
- De judo wil wel binnen en buiten een initiatie geven. Binnen Judo en buiten circuit training. 

Geen materialen nodig.  
- Basket wil terug meedoen.  
- Loopclub – Toertjes over de Finse piste. (Finse piste moet in orde gezet worden.) 
- Voetbal gaat eens nadenken.  
- Francine gaat proberen Kubb te organiseren. 
- Boogschieten 

 
 

3. EVALUATIE BOORTMEERBEEK BEWEEGT 
 
Evaluatie Boortmeerbeek beweegt 

1. Algemeen 

• Geslaagde activiteit als eerste keer ( 279 deelnemers), goeie reacties 

• Meerwaarde om het samen te organiseren met jaarmarkt/kermis? 
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• Moeilijk om voor lopers bepaalde stukken van het parcours af te zetten zeker omdat 
omleiding langs dit stuk ook liep. 

• Moeilijkheid Vosweg , verdelen straat onder speelgoedmarkt en lopers/wandelaars. 

• Een loopwedstrijd of een wandeling? 

• Meer animatie voorzien in de gebouwen 

• Meer reclame maken, niet enkel op FB 

• Plaats van vertrek vermelden op affiches 

• Volgende editie meer richting Hever? Ook veel mooie gebouwen van de gemeente 
(cultuurhuis, oude gemeentehuis, ravot, site Ravestein, vernieuwde kerk, navragen 
aan WZC,….) 

• Meer papieren voorzien voor de korte wandeling 

• Fotozoektocht leuk om te doen, andere mascottes zoeken via LOGO? 

• Presentatie door ‘BV’ geen extra meerwaarde 
 

2. Parcours 

• Mooie route, goeie afwisseling in verharde en onverharde wegen 

• Goed afgepijld, parcours werd op laatste moment nog gewijzigd owv boze 
buurtbewoonster. 

• Gebouwen, meer info hangen over de geschiedenis en de werking  

• Randanimatie voorzien in sommige gebouwen? 
 

3. Start/aankomst 

• Geen podium nodig indien geen optreden 

• Meer animatie, muziek, plaatselijke muziekvereniging,.. 

• Drankstand en meer animo aan start  

• Hoge tafeltjes voor drank (receptiegevoel) 
 
 
 

4. EVALUATIE GALA VERDIENSTELIJKE BOORTMEERBEKENAAR 

• Leuke presentatie van Jeroen Maris 

• Heel fijn dat een muziekbandje een liedje heeft voor elke kandidaat. 

• Er waren wel wat kandidaten, maar we missen er toch nog denk ik. Nu moeten we vooral 
zoeken naar kwalitatieve mensen om te huldigen. Vaak ook dezelfde mensen. 

• Meer live laten gebeuren ... Nog 1 of 2 extra acts zou het meer dynamiek geven. De 
saxofoons was een gemiste kans, maar ze moeten zelf willen natuurlijk. :-) 

• Op zich altijd een fijne avond voor de laureaten. 

• Misschien iets minder zit tafels en de sta tafels wat meer verdelen.  

• Note: de kinderen in de sporttakken hadden misschien wel graag een medaille gehad. 
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5. MEDEDELINGEN EN VARIA 
 

• Normaal: turnfeest en seniorenfeest in dezelfde week. Dit jaar is dit niet gelukt wegens 
verkiezingen. Het is redelijk lang toe geweest. De hokjes voor de verkiezingen worden 
doorheen een hele week geplaatst. Er is niets anders mogelijk tijdens die periode.  
Note: sommigen van de sportraad vinden dat de sporthal niet als evenementenhal gebruikt 
kan worden.  

• (Icarus) De finse piste moet dringend proper gezet worden. Ze komen er ook op met fietsen, 
een bordje plaatsen met “verboden fietsen” zou goed zijn.  

• Er is een plaat die naar de sporthal wijst die er niet meer staat. (Oudenhovelaan – 
Heikestraat) 

• 15 september: herfst jogging 

• Pierre: water dat uit de muur komt, de muren wit schilderen, een klok in de polyvalente zaal 

• Francine: Waar kan je een diploma behalen van wegkapitein om grote fietsgroepen te 
begeleiden? Vroeger werd dat door de gemeente georganiseerd (gemachtigde opzichter). 
Ann gaat informeren.  

• Trage wegenplan komt normaal gezien in juni op de gemeenteraad en dan kan er verder mee 
aan de slag gegaan worden.  

• Zondag 09/06 organiseert club Tornado een wandeltocht, startende in Haacht, met 
verschillende afstanden. 

• Sporteldagen, Tornado organiseert deze al langer. Vanuit Boortmeerbeek waren hier maar 7 
deelnemers. Is er te weinig communicatie of te weinig interesse? Het is raar dat BMB hier 
wat afwezig was. Samen met andere partners binnen de regio.  

 
Planning sportraden 2024:  

• 3 juni  

• 9 september 

• 2 december (installatievergadering nieuwe legislatuur) dus wordt verplaatst naar 16 december 
2024. 

 
Pieter Pauwels 
Voorzitter 

 Karin Derua 
Burgemeester 

  

 
  

         

         

         

         


